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υποβολή: Frank Vanhecke (NI) προς την Επιτροπή

(5 Ιανουαρίου 1999)

Θέµα: ∆ιαφυγόντες τελωνειακοί δασµοί στο λιµένα της Αµβέρσας

Η έλλειψη προσωπικού στην τελωνειακή υπηρεσία του λιµένος της Αµβέρσας φθάνει τα 400 άτοµα µολονότι
προβλέπεται ότι πρέπει να είναι επανδρωµένη µε 1600 υπαλλήλους. Το γεγονός αυτό έχει ως αποτέλεσµα τη διαφυγή
πολυάριθµων φόρων, κυρίως ευρωπαϊκών εισαγωγικών δασµών. Η κατάσταση αυτή διαιωνίζεται εδώ και αρκετά
χρόνια.

Είναι η ευρωπαϊκή Επιτροπή ενήµερη για την κατάσταση αυτή;

Υπάρχει εκτίµηση του ύψους του ποσού των διαφυγόντων τελωνειακών δασµών;

Απάντηση του κ. Monti εξ ονόµατος της Επιτροπής

(11 Μαρτίου 1999)

Οι δασµοί, που αποτελούν ίδιους πόρους που διατίθενται στον προϋπολογισµό των Κοινοτήτων, εισπράττονται από
τα κράτη µέλη σύµφωνα µε τις εθνικές νοµοθετικές, κανονιστικές και διοικητικές διατάξεις, προσαρµοσµένες, κατά
περίπτωση, στις απαιτήσεις των κοινοτικών νοµοθεσιών. Για το σκοπό αυτό, τα κράτη µέλη παρακρατούν, υπό µορφή
εισπρακτικών τελών, το 10 % των ποσών που καταβάλλονται ως δασµοί.

Επαφίεται, λοιπόν, στην αρµοδιότητα κάθε κράτους µέλους να οργανώσει τις δικές της τελωνειακές υπηρεσίες και να
προβλέψει έναν επαρκή αριθµό για τη στελέχωσή τους που θα διαχειρίζεται αποτελεσµατικά τους ίδιους πόρους.
Επίσης, τα κράτη µέλη πρέπει να προχωρούν σε ελέγχους και έρευνες πάνω στη λειτουργία του συστήµατος είσπραξης
στο έδαφός τους. Από την πλευρά της, η Επιτροπή, ως εντολέας εσόδων, ασκεί ελέγχους καθώς και επιτόπιες έρευνες
που συµπληρώνουν αυτές, τις οποίες πραγµατοποιούν τα κράτη µέλη.

Η Επιτροπή δεν διαθέτει πληροφορίες που της επιτρέπουν να συµπεράνει ότι υπήρξε πρόβληµα στην είσπραξη των
ιδίων πόρων λόγω έλλειψης προσωπικού στην τελωνειακή υπηρεσία του λιµένα της Αµβέρσας. Ωστόσο, αν το
Αξιότιµο Μέλος του Κοινοβουλίου διαθέτει στοιχεία που µπορούν να στηρίξουν τις υποψίες για στο θέµα, καλείται να
τα κοινοποιήσει στην Επιτροπή, η οποία θα προβεί στις απαραίτητες έρευνες.

(1999/C 341/041) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-4021/98

υποβολή: Johanna Boogerd-Quaak (ELDR) προς την Επιτροπή

(8 Ιανουαρίου 1999)

Θέµα: Αγορές αφορολογήτων ειδών από µέλη της Ευρωπαïκής Επιτροπής και υπαλλήλους των κοινοτικών θεσµικών
οργάνων

Αν και στηρίζονται σε διαφορετικές νοµικές βάσεις και προϋποθέσεις, τα µέλη της Ευρωπαϊκής Επιτροπής και οι
υπάλληλοι κοινοτικών θεσµικών οργάνων διαθέτουν ορισµένα προνόµια σχετικά µε τους έµµεσους φόρους.

1. Θα µπορούσατε να προβείτε σε επισκόπηση των προνοµίων που απολαύουν, σε σχέση µε τους έµµεσους
φόρους, τα µέλη της Ευρωπαϊκής Επιτροπής και οι υπάλληλοι των κοινοτικών θεσµικών οργάνων;

2. Κατά πόσο θεωρείτε την απόφαση του Συµβουλίου Υπουργών να καταργηθεί η αγορά αφορολογήτων ειδών
από 1ης Ιουλίου 1999 εντός της Ευρωπαϊκής Ένωσης, ως αφορµή για να µεταβληθεί το καθεστώς απαλλαγών των
µελών της Ευρωπαϊκής Επιτροπής, παρόλο που αυτό βασίζεται σε διεθνείς συµβάσεις και όχι στο κοινοτικό δίκαιο, π.χ.
µέσω ενός κώδικα συµπεριφοράς;

3. ∆εν είναι καλύτερα να αντικατασταθεί από ένα σταθερό ποσό το καθεστώς αντιστάθµισης της δαπάνης
µετοικίσεως και µετεγκατάστασης, το οποίο µπορούν να χρησιµοποιούν, για ένα χρόνο, οι υπάλληλοι των κοινοτικών
θεσµικών οργάνων κατά τη διάρκεια των δύο πρώτων ετών της υπηρεσίας τους;

4. Στο βαθµό που προχωρεί η ευρωπαϊκή ολοκλήρωση και περιορίζεται η σηµασία της αρχικής ιδέας των
προνοµίων των κοινοτικών υπαλλήλων, σύµφωνα δηλαδή µε το καθεστώς που ισχύει για την ανταλλαγή των
διπλωµατικών και στρατιωτικών υπαλλήλων, κατά πόσο εξακολουθεί να είναι απαραίτητη η χορήγηση διπλωµατικών
καθεστώτων, εντός της Ευρωπαϊκής Ένωσης, σε υπαλλήλους που αποστέλλονται από ένα κράτος µέλος στο άλλο;
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